
Czwarta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 15 grudnia 2014 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr IV/ 2014 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

15 grudnia 2014 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 14 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 25

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 
co stanowi – 93,33% 

 

Brak Radnego Cornelis Vreeswijk 

 

 

Obrady IV sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitał wszystkich zebranych: radnych i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdził quorum na 

podstawie listy 14 radnych obecnych.  

 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad-  Odczytała porządek obrad i poddała pod głosowanie. 
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- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Interpelacje i zapytania radnych. 
III. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu na 2015 

rok. (druk nr IV/ 9/2014); 
2. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2015. (druk nr IV/ 10/2014); 
3. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015. 
(druk nr IV/ 11/2014); 
4. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2014  oraz zmian w 
uchwale budżetowej na 2014r.(druk nr IV/ 12/2014); 
 
IV. Wolne wnioski i informacje. 
V. Zakończenie sesji. 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze rady i proponuję przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z III sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

 

Do punktu 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad- Czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  w piątek  dzwoniłem odnośnie lamp na Alei Róż, czy co zostało 

zrobione by lampy świeciły. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  tak już sprawa jest załatwiana tam jest zwarcie i dlatego nie 

świeci usterka zostanie usunięta. 

  
Przewodnicząca obrad- czy ktoś jeszcze chce zabrać głos?  

 

 

Nie zgłoszono. 

 



 3 

Do punktu III. 1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu na 2015 rok. (druk nr IV/ 9/2014); 
 

Projekt uchwały omówił przewodniczący komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu pan 

Janusz Pieróg. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/ 9/2014 stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu III. 2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2015. (druk nr IV/ 

10/2014); 
Projekt uchwały omówiła przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk  

 
Przewodnicząca obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Janusz Pieróg- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/ 10/2014 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu III. 3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015. (druk nr IV/ 11/2014); 
 

Projekt uchwały omówiła przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk  
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Przewodnicząca obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Janusz Pieróg- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/ 11/2014 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu III. 4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2014  oraz zmian w uchwale budżetowej na 2014r.(druk 

nr IV/ 12/2014); 
Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest to zmiana dochodów i 

wydatków budżetu. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- jakie skótki jakie będą gdy kredytu nie udzielimy? 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  prawdopodobnie dalibyśmy radę a to zabezpieczenie 

jest na początek roku. Ale trudno powiedzieć, że tych środków nam starczy. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- mamy mała wiedzę co by było gdybyśmy wrócili do tematu w 

styczniu? 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- w styczniu ten kredyt nie jest potrzebny na spłatę 

zobowiązań, bo mamy nowe dochody i wydatki i zobowiązania do spłaty. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  chciałbym by pan doprecyzował co ma pan na myśli zobowiązania. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- na spłatę kredytu a planowana nadwyżka nie 

pokrywa nam zaciągniętych zobowiązań. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy na wieniec poprzedniej kadencji tego nie wiedzieliśmy byśmy 

mogli podjąć taką uchwałę. Nowa rada ma niewielką wiedzę i muszą zaciągnąć kredyt na spłacenie 

innego kredytu. I brzmi to niepokojąco. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- ostatnia sesja była w październiku i trudno wówczas 

było określić czy dochody są planowane jak dotychczas mogliśmy tak zrobić, ale wówczas bym może 

zapisać, że do 500 tys. zł. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  co jeśli pieniędzy nie starczy, i jak gmina sobie poradzi. 
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Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- cześć kredytu była by przeterminowana lub jakieś 

wydatki nie zostaną zapłacone w tym roku. Tak ale może okazać się, ze część zobowiązań mamy 

przeterminowane. 
 

Przewodnicząca obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Janusz Pieróg- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 5– głosów 

- przeciw- 9 głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdził, że uchwała nie została podjęta. 

 

/projekt uchwały Nr IV/ 12/2014 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

Proszę wnioskodawcę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

 
Do punktu IV.  WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA. 
Przewodnicząca obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski- jako przewodniczący klubu radnych Dialog dla Gminy chciałbym się 

zwrócić do Pana Burmistrza który w sowim przemówieniu podczas ślubowania mówił o 

odpowiedzialności i chciałbym prosić o to, żeby przy planowanych inwestycjach Burmistrz wziął pod 

uwagę programy konkurentów, a jako radny z okręgu nr 12 chciałbym zwrócić się z prośbą zwracałem 

się z tym wielokrotnie chodzi o budowę, czy przebudowę, remont chodników w miejscowości Góralce 

w obrębie sołectwa Góralce. Przy drodze powiatowej i gminnej mieszkańcy przy drogę Gminnej chcą 

wykonać przebudowę chodnika od Gimnazjum do wioski i może należy zrobić chodnik w całości bo 

20 tys. zł które chcą przeznaczyć mieszkańcy z funduszu sołeckiego, nie wystarczy na cały chodnik. 

Jeśli chodzi o przebudowę dróg chcę się zwrócić w imieniu mieszkańca pana Ryszarda Lejmana, który 

złożył dokument konsultacyjny do Strategii Rozwoju Gminy jest to wzór wniosku do strategii pan 

Lejman jest zaniepokojony, bo od 24 października nie otrzymał żadnej odpowiedzi.  Pan Lejman prosi 

o odpowiedz na to pismo. Tam jest mowa o chodnikach w miejscowości Góralce. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- jest tu dużo nowych  radnych a zmiany w budżecie nie są 

łatwe i chciałbym poinformować iż 29 grudnia 2014r. o godzinie 10. odbędzie się szkolenie na sali 

posiedzeń będzie to około 3 godzin. Serdecznie zapraszam. 

 
 Radny pan Iwanicki Zdzisław – chciałbym powiedzieć o takim szkoleniu, że jest potrzebne ale 

również dla członków komisji rewizyjnej. 
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Do punktu V.   ZAKOŃCZENIE  SESJI . 
 

O godzinie 14 
25

– Przewodnicząca obrad zamknęła IV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 
 

 


